
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 30. august 
2023 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-18.30 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Kristian Spåbæk, Anette Rasmussen, Rikke 
Sylvestersen, Anita Baltasar 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

b)  
c) Der er en del barsel blandt skolens 
personale. 
Der er snak om budgettet både for 2023 
og 2024. 
d) Der er kommet 3 nye lærere til dette 
skoleår. 
Der er blevet ansat 2 nye til 
rengøringen. 
e) Der er stor tilslutning fra 4. klasserne 
til SFO´en.  
SFO´en mangler en tilkalder vikar.  
f) 
g) Der arbejdes på affaldssortering. 
Skolen forsøger at finde den løsning der 
giver bedst mening. Det er et fokuspunkt 
den næste stykke tid.  
Skolen starter læringskonferencerne op 
i den kommende tid, det er for 4. og 7. 
klasserne.  
Det virker til at de nye 7. klasser er 
kommet godt i gang. 
Der bliver kigget på skolens ”legetårn”, 
den bliver fjernet meget snart. Det er 
planen at der skal bygges et nyt.   

Punkt 2 Velkommen og 
gennemgang af 

bestyrelsens rolle og 
beføjelser 

MM snakker om og gennemgår 
skolebestyrelses rolle/forpligtelser.  
 

Tovholder  MM Disse regler kan findes på:  
 
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organis
ering-og-ledelse/skolens-
ledelse/skolebestyrelsen 
 
https://www.kk.dk/skolebestyrelse 
 

Punkt 3 Konstituering af 

bestyrelsen – ændrer 

Der er snak om, om 
bestyrelsesformanden skal være med til 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen
https://www.kk.dk/skolebestyrelse


 

det noget på 

procedurer? 

at lave dagsordenen til møderne. 
Punktet skal på igen til næste møde. 

Tovholder MM   

Punkt 4 Valg til Folkeskolernes 

Samråd.   

Jane Rasmussen og Annette Egholm 
Rasmussen fortsætter. Første møde i 
samrådet er d. 9/11-23, punktet skal på 
mødet næste gang. 

Tovholder MM  

Punkt 5 Deltagelse af 
bestyrelsesmedlemmer på 
forældremøder 

Det kunne være muligt at vise/snakke 
om årshjulet. 
Nogle klasser har haft 
forældremøderne, andre er meget snart.  
Det er muligt at se 
bestyrelsesmedlemmerne på skolens 
hjemmeside.  
Bestyrelsen vil gerne være med på 
mødet for indskolingen, mødet er d. 
11/9 for 0. klasserne og18/9 for 1.-3. 
klasserne.  

Tovholder  MM  

Punkt 6 Tilføjelser til årshjul og 
orientering omkring 
skoleplan 

Der er ikke tilføjelser til årshjulet.  
Skoleplanen vises for bestyrelsen, og 
proceduren herom gennemgås. 

Tovholder  MM/FN  

Punkt 7 Tilbagemelding omkring 
støtte og ressourceforbrug.  

MM forklarer hvordan udviklingspuljen 
fungerer.  

 

Punkter til kommende møder: •  

Hvem skal informeres om hvad?  
 

 


